
Verslag bestuursvergadering Vizsla Vereniging van woensdag 1 november 2023 
 
Aanwezig: Jeroen (voorzi0er), Herman, Michael, Nanna, Albert, Sjir, Harry (verslag) 
 
1. Opening door de voorzi0er. 
 
2. Mededelingen. 
Nanna: Maureen van Londen zal zich bezig gaan houden met de puppypakke0en.  
 
3. Ingekomen stukken.  
- Er zijn geen opmerkingen over de ingekomen stukken vanuit de Raad van Beheer die door de 
secretaris zijn doorgestuurd. Harry: voortaan in de agenda opnemen welke berichten zijn 
doorgestuurd.  
- Overige ingekomen stukken. 
* N.a.v. bericht van 1 van de leden over het verwijderen van een bericht op facebook wordt 
afgesproken dat dit voortaan eerst vooral wordt besproken met het bestuur en dat het betrokken lid 
op de hoogte van de acQe wordt gebracht. Jeroen neemt sowieso nog(maals) contact op met het 
betrokken lid, omdat er berichten rond gaan dat bepaalde acQes van dit lid onze vereniging schaadt. 
* Ruben Groenendijk heeS zich, schriSelijk, beschikbaar gesteld om zich te scholen tot keurmeester 
Veldwerk. Het bestuur staat hier posiQef tegenover en zal Ruben hiervoor voordragen. Er vindt een 
discussie plaats over het bijdragen in de onkosten. Omdat dit in het verleden bij de scholing van 
andere keurmeesters nooit is gedaan en omdat keurmeester een vergoeding ontvangen voor hun 
werkzaamheden, wordt besloten geen bijdrage vanuit de vereniging toe te kennen. Wat wel kan is 
om aan de ALV te vragen, via de begroQng, een post scholing op te nemen. Indien de ALV daarmee 
instemt kan er in de toekomst wel een bijdrage worden uitgekeerd. Jeroen en Harry nemen contact 
op met Ruben. 
* Wim van Aken heeS een schrijven gestuurd waarin hij voorstelt om de tekst in het FKR (arQkel 6.1 
en 6.2) te wijzigen. Het bestuur is van mening dat de huidige tekst voldoende duidelijk en correct is. 
Jeroen en Harry sluiten dit kort met Wim. 
* Brief Huub over een dekking zonder goedkeuring vanuit de commissie Fokkerij en gezondheid. 
Jeroen belt de betrokken fokkers om e.e.a. na te vragen. Albert stuurt aan Harry de standaardbrief op 
die hier betrekking op heeS. 
* Raoul van Zijl heeS schriSelijk gereageerd op, de aankondiging via de nieuwsbrief van het 
Invoerings- en Beleidsplan, en de agenda van de BALV. Het bestuur neemt zijn standpunt/ideeën niet 
over. Jeroen en Harry nemen contact met Raoul op. 
 
4. Verslag bestuur 27-9-23 
Verslag wordt goedgekeurd en kan op door Albert op de website worden geplaatst. 
      
5. Rondje langs de velden.  

- Nanna (exterieur): bijna alles is gereed en loopt voor de KCM 2024. De penningmeester uit 
zorgen over de kosten van dit evenement. Moet de bijdrage omhoog? Nanna werkt aan een 
sluitende begroQng.  
Het loopt lekker binnen en met haar groep. 

- Herman (apporteer en zweetwerk): SJP geweest, liep goed, was gemoedelijk, financieel 
prima. Volgend jaar opnieuw in oktober, het veldwerkseizoen is dan voorbij. Voor het 
organiseren van MAP zijn er te weinig helpers, er moeten er zeker 6 bijkomen!  
Er volgt discussie over het aanbieden van lessen vanuit de vereniging. Voorlopig lijkt dit niet 
haalbaar, je gaat dan ook nog eens concurreren met commerciële parQjen. Het geven van 
workshops daarentegen is wel haalbaar en Herman heeS ook ambiQes voor het organiseren 
van WT’s voor staande honden en SJP- oefendagen 
Binnen de groep is een goede sfeer met goede mensen. 



- Michael (veldwerk, wedstrijden): de intenQe is om 3 introducQedagen te organiseren en 4 
wedstrijden. De data zijn nog niet bekend. Michael heeS een evaluaQe Europacup 
geschreven. Samenva0end: heel goed georganiseerd, Nederland heeS geen geluk gehad, 
Veldwerk ging goed maar wel met pech, apporteerwerk was dramaQsch, zeker het 
waterapport. Volgend jaar is de Europacup in België (5-8 sept). Wij hebben de intenQe om 
2025 te organiseren. Volgende bestuursvergadering: agendapunt Europacup 2024; wat moet 
anders en moeten we terugkoppelen naar de deelnemers en zo ja hoe? 

- Sjir (evenementen): de Vizsladag 2024 is in de maand mei, de locaQe en datum staan nog niet 
vast. Nanna belt naar locaQe in Pu0e. Hebben zij plek in mei?, zo ja, dan vastleggen.  
Sjir benoemt de rol van het bestuur. Niet zelf regelen, maar sturen op het laten 
regelen/organiseren. De voorzi0er mag wat hem betreS minder inhoudelijk 
reageren/inbrengen. Hoe zit het met de begroQng 2024? Kunnen we eigenlijk wel geld 
uitgeven in 2024 als er nog geen goedgekeurde begroQng is? Antwoord: tot nu toe alQjd zo 
gegaan. Formeel wellicht niet correct, maar nooit “gedoe” mee geweest. Afgesproken wordt 
om de volgend bestuursvergadering de begroQng 2024 te agenderen. 

- Albert (financiën en media): de mediagroep heeS het voorstel om dit jaar 1 Varia minder uit 
te brengen. De reden ligt in het te laat aanleveren van kopij. Dat blijS een hekel punt. Nu zijn 
sommige wel al ingeleverde stukken een soort van “mosterd na de maalQjd”. Hoe zorgen we 
er voor dat er wel op Qjd wordt aangeleverd? Volgend jaar 3 Varia’s waarvan de eerste deels 
de ALV-Varia wordt. De adverteerders zullen op de hoogte worden gebracht en 
gecompenseerd moeten worden. Het bestuur gaat akkoord met dit voorstel. Er komt dit jaar 
nog 1 Varia uit. Uiterste inleverdatum kopij is 16 nov.-23.  
Daarnaast oppert de werkgroep om de Nieuwsbrief eerst langs hen en het bestuur te laten 
gaan. Ook hier gaat het bestuur mee akkoord, met de opmerking dat het wel de bief van de 
voorzi0er blijS.  
Het laatste voorstel is om de verschillende informaQekanalen naast elkaar te gebruiken. 
Daarmee kan het zijn dat dezelfde info meerdere keren gepubliceerd wordt, maar dat wordt 
niet als bezwaar gezien. Ook hier is een akkoord vanuit het bestuur.  
De mediagroep komt op de volgende bestuursvergadering met een 
communicaQevoorstel/plan (website/facebook/varia). Volgende bestuursvergadering ook het 
agendapunt: kopij aanleveren a.d.h.v. een jaarplanning. 

- Jeroen (fokkerij en gezondheid): zoekt vervanging Nicole, ZooEasy wordt ingericht, binnenkort 
kennismaking met de groep, planning fokkersoverleg volgt. Het keuren van nakomelingen 
wordt besproken. Conclusie: geen toegevoegde waarde. Huub wordt op de hoogte gebracht 
door Jeroen/Harry. 
 

6. Concept beleids- en invoeringsplan.  
N.a.v. de vorige vergadering zijn er enkele aanpassingen gemaakt. Het bestuur gaat hiermee akkoord. 
Harry stelt nog wel dat de beloSe om verbetervoorstellen naar hem te mailen niet is uitgevoerd. 
Herman geeS ter plekke nog enkele verbeterpunten. 
Afspraak: de aangepaste tekst gaat naar Albert, deze laat tekstcorrector ook nog kijken. Daarna gaat 
het plan (z.s.m.) naar de leden. Hierbij komt dan de vraag om eventuele aanvullingen/aanpassingen 
tot 1 week voor de BALV naar de secretaris te mailen. Deze kunnen dan op de bestuursvergadering 
van 29 nov. worden besproken. Jeroen/Harry zorgen voor de begeleidende tekst naar de leden. 
 
6. Rondvraag 
Albert: houden we komend jaar weer een enquête onder de leden? Komt volgende vergadering aan 
bod.  
Harry: volgende bestuursvergadering 29 nov. in ieder geval ter voorbereiding van de BALV.   
Besloten wordt om fysiek te vergaderen, maar een roulaQeschema te volgen 1 maal fysiek, 1 maal 
digitaal.  



Herman: kan de aanhanger van de vereniging worden aangepast door John van Essen en kan deze 
worden gestald in Markelo? Het bestuur gaat akkoord met dit voorstel. 
 
Afsprakenlijst 1-11-23 

- Jeroen: neemt nog(maals) contact op met lid, waarover berichten rond gaan dat bepaalde 
acQes van onze vereniging schaadt, belt de een van de fokkers om na te vragen over een 
bepaalde dekking. 

- Jeroen/Harry: voordracht en contact Ruben, contact met Wim van Aken over FKR, contact 
met Raoul over reacQe op het invoerings- en beleidsplan. Doen na verstureb van het plan. 

- Albert: de standaardbrief over onreglementaire dekking naar Harry, verslag bestuur op 
website, begroQng 2024 opstellen, communicaQevoorstel/plan (website/facebook/varia).  

- Nanna; sluitende begroQng KCM, Nanna belt naar locaQe in Pu0e ivm Vizsladag in mei. 
- Michael: verslag Europacup naar Albert; gesprek deelnemers Europacup 2023 
- Harry: agendapunten volgende bestuursvergadering BALV, Europacup 2024; begroQng 2024, 

kopij aanleveren a.d.h.v. een jaarplanning, enquête onder de leden. 
 
Afsprakenlijst 27-9-23 
Michael: voorstel aanpassen reglement selecQecriteria deelname Europacup.  
Herman: uitwerken van het organiseren van een Orweja KAP of TAP. 
 
Afsprakenlijst 26-7-23 
- Herman: JBT-regelement aanpassen samen met Huub. 
- Nanna: kunnen we mensen langer “vasthouden” Qjdens KCM. 
 
Besluitenlijst 1-11-23 

1. Keuren nakomelingen vervalt. 
2. Overleg bestuur om en om fysiek-digitaal 
3. Ruben wordt voorgedragen om scholing te volgen tot keurmeester veldwerk 
4. Het aantal Varia’s wordt teruggebracht tot 3 
5. Nieuwsbrief langs mediagroep 
6. Het invoerings- en beleidsplan kan naar de leden 
7. De aanhanger van de vereniging kan worden aangepast door John van Essen en kan worden 

gestald in Markelo. 
Besluitenlijst 27-9-23 

1. Er is 350 euro beschikbaar voor Onderzoek Paul Mandigers 
2. PosiQeve intenQe organisaQe Europacup 2025 

Besluitenlijst 26-7-23 
1. Samenstelling deelnemers Europacup 2023 

Besluitenlijst 5-7-23 
1. Akkoord met Reglement vrijwilligers 
2. Akkoord met lijst deelnemers wedstrijden 
3. Volgend KCM: 2-6-24 

 
 
 
 
 


